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RAPORT DE ACTIVITATE

Subsemnatul Gurzdu George in calitate de consilier local la

Consiliul Local al Comunei Bobota , judetul Salaj, vd ?naintez prezentul

raport de activitate aferent anului 2020.

in cadrul Comisiei Juridice, Proteclie Socia16,Proteclia Mediului gi

suplimentar ca membru in comisia de repartizare a locuinfelor ANL si

reprezentatnt in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale

"Gheorghe $incai" Bobota , din partea Consiliului Local al Comunei

Bobota.

Am participat la un numdr de 11 gedinte ordinare si pe comisii in

cadrul cdrora s-au supus dezbaterii gi adoptdrii proiectele de hotd16ri

propuse pe ordinea de zi. Am sustinut toate proiectele cu privire la

infrastructura gi modernizarea Comunei Bobota.

Fiind membru al Comisiei de Protecfie Sociali,am |inut legdtura in
permanenfd cu serviciul de asisten[5 sociald din cadrul primiriei,cu
privire la familiile cu probleme sociale inclusiv la distribuirea pachetelor

de igieni personali 9i pacfetelor cu alimente,ajutoare U.E distribuite
pe raza comunei pe parcursul anului 2O2O.

Am participat la toate intrunirile comisiei de repartizare a

locuinfelor din fonduri A.N.L,la analiza dosarelor si la atribuirea
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locuinlelor solicitan[ilor c6gtig6tori din fiecare sesiune de atribuire.

Ca membru in comisia de proteclie a mediului am explicat 9i

susfinut importanfa colectdrii selective a degeurilor reciclabile si am

propus mirirea capacit6[ii punctelor de colectare pentru fiecare

localitate aparfin6nd comunei Bobota.

Am participat la toate gedintele consiliului de administralie al

$colii "Gheorghe $incai" ,am dezbitut gi susfinut proiectele de hotirAri

concepute pentru combaterea pandemiei,abandonului gcolar c6t gi la

susfinerea proiectelor prezentate pentru dezvoltare gi buna functionare

a unitdtii de invifimAnt.

Consilier local ;

GURZAU GEORGE
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